

17.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de la pose de conduites d'eau dans la paroisse Ste-Cécile.

Résolu: D'autoriser la pose des conduites suivantes dans ladite paroisse:

Avenue de Gaspé, 75 pieds de tuyaux de 8", au coût de \$250;

Avenue Hôtel de Ville, 95 pieds de tuyaux de 8", au coût de \$300;

Rue Sanguinet, 150 pieds de tuyaux de 8", au coût de \$390;

Rue St-Denis, 215 pieds de tuyaux de 8", au coût de \$505;

Rue Berri, 275 pieds de tuyaux de 8", au coût de \$700.

les montants ci-dessus devant être imputés sur le crédit voté pour la pose de conduites principales.

18.—Soumise une résolution du Conseil en date du 9 juin courant, à l'effet d'approuver un rapport du Bureau des Commissaires, recommandant l'exécution de certains pavages avec un amendement à l'effet que la partie de la rue Plessis, comprise entre les rues Ste-Catherine et DeMontigny soit pavée en bitulithic ou autre pavage similaire.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef, en l'informant que le Bureau est favorable audit amendement.

19.—(14737) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de la maladie de M. N. J. Chagnon, inspecteur dans le Département des Egoûts depuis environ 22 ans.

Résolu: De permettre audit M. Chagnon de se retirer du service de la Cité, avec une annuité de \$468, représentant la moitié de son salaire annuel, avec l'entente toutefois que l'annuité présentement accordée, n'est votée à M. Chagnon que jusqu'à la fin de l'année, et que de plus, lorsqu'un fonds de pension aura été établi pour tous les fonctionnaires municipaux, que ledit M. Chagnon sera sujet aux clauses et conditions de ce fonds de pension, la présente résolution étant sujette au rapport favorable du Médecin du Service Médical Municipal.

20.—(11190) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de l'offre de M. L. E. Beaulieu de céder à la Cité certaines parties de rues.

Attendu que ledit M. Beaulieu a refusé de signer l'acte de cession desdites parties de rues, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que la résolution du 29 juillet 1912, à l'effet d'accepter lesdites parties de rues, soit reconsidérée et annulée à toutes fins que de droit.

21.—(14725) Sur recommandation de l'Agent des Achats et des Ventes, il est

Résolu: D'autoriser la remise à "The Stinson Reeb Builders' Supply Company, Limited", d'un dépôt de \$150, en rapport avec la fourniture de pavés artificiels.

22.—Pour faire suite à la conférence qui a eu lieu entre le Gérant de la Compagnie du Téléphone Bell et le Bureau des Commissaires, il est

Résolu: 1° De prier la Compagnie du Téléphone Bell de bien vouloir poser ses conduits souterrains sur le Boulevard St-Laurent, entre la rue Notre-Dame et le fleuve;

2° De prier la Compagnie du Gaz de bien vouloir poser ses conduits au même endroit, et de donner instructions à l'Ingénieur en Chef de voir à la pose des tuyaux à l'eau dans ladite rue, et d'informer la Commission des Services Electriques en conséquence.

23.—(14738) Soumis un rapport du Département en Loi, concernant les pouvoirs de la Commission des Services Electriques, au sujet de l'installation temporaire des poteaux sur les rues où se poursuit la construction des conduits souterrains.

Résolu: De transmettre copie dudit rapport à la Commission des Services Electriques.

24.—(14538) Sopmis un rapport du Département en Loi, re protêt de la Montreal Light, Heat & Power Company,

17.—Submitted a report from the Chief Engineer, anent the laying of water mains in the parish of Ste. Cécile.

Resolved: That the laying of the following mains be authorize in the said parish:

De Gaspé avenue, 75 feet of 8" pipe, at a cost of \$250;

Hôtel-de-Ville avenue, 95 feet of 8" pipe, at a cost of \$300;

Sanguinet street, 150 feet of 8" pipe, at a cost of \$390;

Saint Denis street, 215 feet of 8" pipe, at a cost of \$505;

Berri street, 275 feet of 8" pipe, at a cost of \$700;

the above amounts to be charged against the appropriation voted for the laying of mains.

18.—Submitted a resolution of Council, dated the 9th June instant, approving a report from the Board of Commissioners recommending the laying of certain pavings with an amendment to the effect that that part of Plessis street, comprised between Saint Catherine and de Montigny streets shall be paved with bitulithic or other similar paving.

To refer the same to the Chief Engineer, and to inform him that the Board are in favor of the said amendment.

19.—(14737) Submitted a report from the Chief Engineer anent the illness of Mr. W. J. Chagnon, who has acted as inspector in the sewers Department for about 22 years.

Resolved: To allow the said Mr. Chagnon to retire from the City's service, with an annuity of \$468, representing one half of his annual salary, with the understanding, however, that the annuity hereby granted is voted to Mr. Chagnon until the end of the year only, and that, moreover, when a pension fund is established for all the municipal employees, that the said Mr. Chagnon shall be subject to the provisions and conditions of the said pension fund, the present resolution being subject to a favorable report from the Physician of the Municipal Medical Service.

20.—(11190) Submitted a report from the Chief Engineer anent the offer of Mr. L. E. Beaulieu, to cede to the City certain parts of streets.

Whereas the said Mr. Beaulieu has refused to sign the deed of cession of the said parts of streets, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that the resolution of the 29th July 1912 to the effect of accepting the said parts of streets, be reconsidered and annulled to all intents and purposes.

21.—(14725) On the recommendation of the Purchasing and Sales Agent, it was

Resolved: That the refund to "The Stinson Reeb Builders' Supply Company Limited" of a deposit of \$150 made in connection with the supply of artificial paving blocks be authorized.

21.—In pursuance of the conference held with the Manager of The Bell Telephone Company and the Board of Commissioners, it was

Resolved: 1. To request The Bell Telephone Company to lay underground conduits on St. Lawrence Boulevard, between Notre Dame street and the river;

2. To request the Gas Company to lay their mains at the same place and to give instructions to the Chief Engineer to see that water pipes are laid in the said street, and to notify the Electrical Commission accordingly.

23.—(14738) Submitted a report from the Law Department concerning the powers of the Electrical Commission, anent the temporary installation of posts in the streets where underground conduits are being laid.

Resolved: That copy of the said report be transmitted to the Electrical Commission.

24.—(14538) Submitted a report from the Law Department re protest from the Montreal Light, Heat and Power